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Bostadsrättsföreningen 
Vimans Trädgård 



Ordföranden har ordet 
 
 
Så kan vi då lägga ytterligare ett verksamhetsår bakom oss. 
Som nystartad bostadsrättsförening är det andra året vi nu står på egna ben och efter det att 
byggstyrelsen och Bonava lämnat över sitt direkta inflytande till oss. Detta manifesterades 
redan vid föreningsstämman i maj 2019. Då fattade vi det gemensamma beslutet att ändra 
stadgarna så att endast föreningens medlemmar kan ingå i styrelsen. 
 
Året har präglats av att vi fortsatt jobbat vidare med att hitta fungerande arbetsformer i 
styrelsen och att få struktur på vår administration. Vi har också försökt vara än mer tydliga 
med vår kommunikation till föreningens medlemmar. Hemsidan är fortfarande under 
utveckling. Vårt mål är att kunna presentera en ny och fräsch sådan under kommande 
verksamhetsår. 
 
Under slutet av verksamhetsåret var vi alla engagerade i fastighetens och våra lägenheters 
garantibesiktning. Här fanns det en hel del fel och brister som påtalades och som kommer att 
åtgärdas enligt besiktningsprotokollet. Dessvärre har de senare dragit ut på tiden och vi kan 
bara beklaga att det tar så lång tid att få saker och ting gjorda. Sammantaget får vi ge oss till 
tåls med hopp om att allt skall vara på plats under första halvåret kommande verksamhetsår. 
 
Styrelsens strävan och vårt gemensamma ansvar är att skapa och vidmakthålla en 
bostadsmiljö som är trygg, säker och en plats att längta att komma hem till.  
 
Linköping i april 2020 
 
Bästa hälsningar 
 
 
Joachim Borg 
Ordf. 
 
 




































